



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດ ທີ 24 ເດືອນເມສາ 2022 (04-24-2022)

ຍືນໝັ້ນຄົງຈົນສຸດປາຍ

ເມື່ອໃດທີ່ທ່ານແປກໃຈທີ່ໄດ້ພົບວ່າບາງຢ່າງຍາກກວ່າທີ່ທ່ານຄິດໄວ້?

ຈຸດສໍາຄັນໃນບົດຮຽນ: ຈົ່ງຄາດຫວັງເອົາຄວາມຍາກລໍາບາກ ເມື່ອທ່ານເລືອກໃນການຕິດຕາມພຣະຄຣິດ.

ພຣະຄໍາພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ພວກເຮົາຫຼາຍຄົນຕັ້ງໃຈລໍຖ້າທີ່ຈະໄດ້ອອກຈາກໂຮງຮຽນມັດທະຍົມພ້ອມທັງຄວາມທ້າທາຍທັງປວງ, ພຽງແຕ່ເພື່ອຈະໄດ້ສໍາຜັດກັບຄວາມທ້າທາຍຊຸດໃໝ່ທັງໝົດ. ເມື່ອພວກເຮົາຮຽນຈົບ, ພວກເຮົາອອກຈາກໂຄງການ, ການສອບເສັງ, ແລະຕາຕລາງທີ່ເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ມີທີ່ສິ້ນສຸດ, ພຽງແຕ່ປະເຊີນກັບຄວາມກົດດັນໃໝ່ໃນບ່ອນເຮັດວຽກ. ຕອນຂ້າພະເຈົ້າເປັນນັກສຶກສາມະຫາວິທະຍາໄລ, ຂ້າພະເຈົ້າເຄີຍຢູ່ໃກ້ຊິດກັບຄົນທີ່ເລີ່ມມາໂບດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ເມື່ອລາວກາຍເປັນຄຣິສຕຽນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພະຍາຍາມໝູນໃຈລາວໃນຄວາມເຊື່ອຂອງລາວ, ແຕ່ຫຼັງຈາກສອງສາມເດືອນ, ຂ້າພະເຈົ້າສັງເກດເຫັນລາວຢູ່ຫ່າງຈາກທຸກໆຄົນໃນໂບດ. ເມື່ອພວກເຮົາສິນທະນາ, ລາວຍອມຮັບວ່າລາວບໍ່ພໍໃຈເພາະລາວຍັງຕໍ່ສູ້ກັບການລໍ້າໃຈ. ລາວສົມມຸດວ່າພຣະເຢຊູຈະປົກປ້ອງລາວຈາກການຕໍ່ສູ້ຂອງຊີວິດ. ເມື່ອຖືກເຕືອນວ່າການທົດລອງເປັນສ່ວນນຶ່ງທີ່ສໍາຄັນຂອງຊີວິດຄຣິສຕຽນ, ເບິ່ງຄືວ່າລາວຕັ້ງໃຈທີ່ຈະບໍ່ຍອມແພ້. ແຕ່ຫນ້າເສັຽດາຍ, ຄວາມຍາກລໍາບາກບໍ່ໄດ້ອອກຈາກພວກເຮົາເມື່ອພວກເຮົາເລືອກທີ່ຈະຕິດຕາມພຣະຄຣິດ. ພຣະເຢຊູບໍ່ເຄີຍຫອບເອົາການທ້າທາຍທັງປວງທີ່ເຮົາປະເຊີນອອກໄປຈັກເທື່ອ. ເມື່ອພຣະອົງກ່າວເຖິງການກັບຄືນມາຂອງພຣະອົງ, ພຣະເຢຊູຍັງໄດ້ກ່າວເຖິງຄວາມຫຍຸ້ງຍາກລໍາບາກທີ່ເຮົາຈະໄດ້ຮັບເພີ່ມຂຶ້ນ! ຂອບພຣະຄຸນ, ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ປະເຊີນກັບພວກມັນພຽງຜູ້ດຽວ.

ພຣະຄໍາພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2, ແລະ 3.)

ການສຶກສາພຣະຄໍາພີ

1. ມັດທາຍ 24:1-3

1. ຝ່າຍພຣະເຢຊູສະເດັດອອກຈາກບໍລິເວນພຣະວິຫານ ເມື່ອກໍາລັງສະເດັດໄປນັ້ນພວກສາວົກຂອງພຣະອົງໄດ້ມາຊີ້ຕຶກທັງຫຼາຍໃນບໍລິເວນພຣະວິຫານ ໃຫ້ພຣະອົງທອດພຣະເນດ. 2. ພຣະອົງຈຶ່ງຊົງຕອບເຂົາວ່າ, “ສິ່ງທັງປວງເຫຼົ່ານີ້ພວກທ່ານເຫັນແລ້ວບໍ່ແມ່ນຫຼື ເຮົາບອກພວກທ່ານຕາມຄວາມຈິງວ່າ ກ້ອນຫີນທີ່ຊ້ອນທັບກັນຢູ່ທີ່ນີ້ຈະຖືກທໍາລາຍລົງຈົນບໍ່ເຫຼືອຈັກກ້ອນດຽວ”.
3. ເມື່ອພຣະອົງປະທັບຢູ່ພູພາກກອກເທດ ພວກສາວົກມາເຝົ້າພຣະອົງຕ່າງທາກກາບທູນວ່າ, “ຂໍໂຜດໃຫ້ພວກຂ້າມ້ອຍຊາບແດ່ວ່າ ເຫດການເຫຼົ່ານີ້ຈະເກີດຂຶ້ນເວລາໃດ ສິ່ງໃດເປັນໝາຍສໍາຄັນວ່າ ທ່ານຈະມາແລະສມັຍເກົ່າຈະສິ້ນສຸດລົງ.”

ວິຫານໃນເຢຣູຊາເລັມມີຄວາມປະທັບໃຈຫຼາຍ. ໄດ້ຮັບການຍອມຮັບວ່າເປັນສະຖາປັດຍະກັມທີ່ປະເສີດໃນຕາເວັນອອກກາງ. ເຖິງແມ່ນວ່າພວກສາວົກຫາກໍເຂົ້າໄປໃນວິຫານ, ພວກເຂົາເຈົ້າຕື່ນເຕັ້ນກັບໂຄງສ້າງແລະຮ່ອງທູນໃຫ້ພຣະເຢຊູໃສ່ໃຈ. ມາຣະໂກໄດ້ບັນທຶກໃນຂ່າວປະເສີດຂອງທ່ານ, “ສາວົກຄົນນຶ່ງກ່າວຕໍ່ພຣະອົງວ່າ “ເບິ່ງດູ, ອາຈານເອີຍ! ກ້ອນຫີນແລະຕຶກເຫຼົ່ານີ້ເກີນວ່າງົດງາມ!” (ມາລະໂກ 13:1). ພຣະເຢຊູຕອບດ້ວຍຖ້ອຍຄໍາທີ່ບໍ່ມີໃຜຄາດຄິດ: “ທ່ານເຫັນຕຶກໃຫຍ່ເຫຼົ່ານີ້ຫຼື?”

ເຮົາບອກເຈົ້າຕາມຄວາມຈິງວ່າທຶນທີ່ຊ້ອນທັບກັນຢູ່ນີ້ ຈະຖືກທຳລາຍລົງຈົນບໍ່ເຫຼືອຈັກກ້ອນດຽວ.” (ຂໍ້ 2). ຄວາມງຽບທີ່ໜ້າຂົນລຸກຄົງຖືກຢູ່ໃນກຸ່ມ. ສິ່ງນີ້ຄົງບໍ່ເປັນຂອງງ່າຍສຳລັບພວກສາວົກທີ່ຈະໄດ້ຍິນ. ເນື່ອງຈາກວ່າພຣະວິຫານ ເປັນສູນກາງຂອງຊີວິດທາງການເມືອງແລະທາງສາສນາຂອງອິສຣາເອນ, ພວກສາວົກບໍ່ສາມາດຈົນຕະນາການພັຍພິບັດ ທີ່ຮ້າຍແຮງດັ່ງກ່າວ. ນັ້ນແມ່ນເຫດຜົນທີ່ພວກເຂົາເທົ່າກັບ "ໃນຍຸກສຸດທ້າຍ." ໃນໃຈຂອງພວກສາວົກ, ເຂົາເຈົ້າຕັ້ງຄຳຖາມທີ່ສຳຄັນ, ສົມມຸດວ່າການທຳລາຍຂອງພຣະວິຫານແລະການສະເດັດມາຂອງພຣະຄຣິດຈະເຮັດໃຫ້ເກີດໃນເຫດການດຽວ: ການສິ້ນສຸດຂອງໂລກ. ຖ້າພຣະວິຫານຖືກທຳລາຍ, ມັນແນ່ນອນຈະເປັນສັນຍານວ່າໂລກຈະສິ້ນສຸດລົງຢ່າງກະທັນຫັນ. ນີ້ເປັນໂອກາດສອນທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ສຳລັບພຣະເຢຊູ. ຂນະນັ້ນເຂົາເຈົ້າໄປຮອດ “ພູໝາກກອກເທດ” ທາງຕາເວັນອອກຂອງເມືອງເຢຣູຊາເລັມ. ພູເຂົາສູງປະມານ 200 ຟຸດເໜືອເມືອງ. ໃນຂນະທີ່ພວກເຂົາເບິ່ງລົງໄປທີ່ກຸງເຢຣູຊາເລັມແລະພຣະວິຫານ, ມັນເໝາະທີ່ສຸດສຳລັບການສອນຫົວຂໍ້ທີ່ໜ້າສົນໃຈນີ້.

ທ່ານສົງສັຍກ່ຽວກັບຫຍັງເມື່ອເວົ້າເຖິງຍຸກສຸດທ້າຍ?

ໃນຂນະທີ່ພວກເຮົາກ້າວໄປຂ້າງໜ້າໃນມັດທາຍ 24, ພວກເຮົາອາດຈະຈົງ: ແມ່ນພຣະຄຣິດອະທິບາຍເຫດການປວັດສາດຖືກເຮັດໃຫ້ຄົບເຕັມຫຼືເຫດການໃນອະນາຄົດທີ່ຈະມາເຖິງ? ຄຳຕອບແມ່ນທັງສອງ. ພວກທີ່ແປສ່ວນຫຼາຍກຳນົດວ່າພຣະເຢຊູກຳລັງອະທິບາຍບາງສ່ວນຂອງເລື່ອງການຈະທຳລາຍວິຫານຂອງຈັກກະພັດໂຣມັນ. ຖ້ອຍຄຳຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ກາຍເປັນຈິງໃນສິ່ງປີຕໍ່ມາ. ຊາວໂຣມັນໄດ້ບຸກໂຈມຕີນະຄອນເຢຣູຊາເລັມໃນປີ ຄ.ສ. 70 ແລະໄດ້ຈູດເຜົາວິຫານ. ພຣະເຢຊູກ່າວວ່າ “ກ້ອນທຶນທີ່ຊ້ອນທັບກັນຢູ່ທີ່ນີ້ຈະຖືກທຳລາຍລົງຈົນບໍ່ເຫຼືອຈັກກ້ອນດຽວ.” ນັກປວັດສາດບາງຄົນຄາດຄະເນວ່າທຶນໃນວິຫານອາດຈະຖືກງັດໄງ້ເພື່ອເກັບເອົາໃບຄຳທີ່ລະລາຍໃນຂນະທີ່ວິຫານເກີດໄຟໄໝ້.

ໃນຂນະທີ່ພຣະຄຣິດໄດ້ໝູນໃຈແກ່ສາວົກຂອງພຣະອົງໃນຊ່ວງເວລາຄວາມລຳບາກທີ່ຈະເກີດຂຶ້ນ, ພຣະອົງຍັງໄດ້ເບິ່ງໄປໄກເໜືອກວ່າເລື່ອງພຣະວິຫານຈົນໄປເຖິງຍຸກສຸດທ້າຍ. ນຶ່ງໃນການທ້າທາຍທີ່ສຸດຂອງການສອນຂອງພຣະເຢຊູໃນຂໍ້ທີ່ຈະມາເຖິງແມ່ນວ່າພຣະອົງບໍ່ໄດ້ໃຫ້ຂໍ້ເຊື່ອມຢືງຢາງຈະແຈ້ງລະຫວ່າງເວລາທີ່ພຣະອົງກ່າວເຖິງການທຳລາຍນະຄອນເຢຣູຊາເລັມແລະເວລາທີ່ພຣະອົງກ່າວເຖິງສມັຍສຸດທ້າຍ. ດ້ວຍຄວາມຄິດແນວນັ້ນ, ໃຫ້ສັງເກດວ່າພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ຕອບວ່າ “ເມື່ອໃດ” ຄືເວລາ. ຖ້າພວກເຮົາຮູ້ເວລາທີ່ແນ່ນອນ, ມັນຈະຕັດຄວາມຮີບດ່ວນແລະຄວາມຕ້ອງການຄວາມເພິ່ງພາພຣະຄຣິດໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາອອກ. ພຣະອົງຕ້ອງການທີ່ຈະໃຫ້ຈຸດສຸມຂອງພວກເຮົາແນໃສ່ທີ່ພຣະອົງ. ຄວາມຮູ້ຂອງພຣະເຢຊູກ່ຽວກັບເຫດການເຫຼົ່ານີ້ເຕືອນພວກເຮົາວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮູ້ລ່ວງໜ້າໃນທຸກສິ່ງ. ປວັດສາດບໍ່ພຽງແຕ່ເຖິງຈຸດຈົບທີ່ຊ້ຳຊາກ. ສຸດທ້າຍຈະບໍ່ມີການປະທະກັນຫຼາຍແລະອຸປະຕິເຫດຂຶ້ນເກີດຂຶ້ນໂດຍບໍ່ໄດ້ຕັ້ງໃຈ. ພຣະເຈົ້າມີແຜນການທີ່ພຣະອົງໄດ້ປົກຄອງດ້ວຍເສັ້ນທາງແລະທິດທາງທີ່ແນ່ນອນ. ເຮົາສາມາດມີຊີວິດຢູ່ໃນຄວາມສງົບສຸກໄດ້ໃນຂນະທີ່ໂລກໄກ້ເຂົ້າມາເຖິງຈຸດຈົບ ເພາະວ່າພຣະບິດາທີ່ຮັກຂອງພວກເຮົາມີຄວາມຮູ້ທີ່ສົມບູນແບບຂອງ “ຍຸກສຸດທ້າຍ,” ແລະພຣະເຢຊູໄດ້ສັນຍາວ່າ, “ນີ້ແຫຼະ, ເຮົາຢູ່ກັບທ່ານທັງຫຼາຍທຸກໆວັນຈົນໝົດກັບ.” (ມັດທາຍ 28:20)

2. ມັດທາຍ 24:4-8

4. ພຣະເຢຊູຊົງຕອບເຂົາວ່າ, “ຈົ່ງລະວັງໃຫ້ດີ ຢ່າໃຫ້ຜູ້ໃດຫຼອກລວງພວກທ່ານໃຫ້ຫຼົງ. 5. ດ້ວຍວ່າຈະມີຫຼາຍຄົນມາອ້າງນາມຂອງເຮົາວ່າ “ເຮົານີ້ແຫຼະ, ເປັນພຣະຄຣິດ” ແລະຈະຫຼອກລວງຫຼາຍຄົນໃຫ້ຫຼົງໄປ. 6. ພວກທ່ານຈະໄດ້ຍິນເຖິງເລື່ອງການເສິກ ແລະຂ່າວເລົ່າລືເຖິງເລື່ອງການເສິກສົງຄາມ ຈົ່ງລະວັງ ຢ່າຕົກໃຈ ດ້ວຍວ່າເຫດການເຫຼົ່ານີ້ຈຳເປັນຕ້ອງເກີດຂຶ້ນ

ແຕ່ວ່າທີ່ສຸດປາຍຍັງບໍ່ມາເຖິງ. 7. ດ້ວຍວ່າປະເທດຕໍ່ປະເທດ ແລະອານາຈັກຕໍ່ອານາຈັກຈະສູ້ຮົບກັນ ທັງຈະເກີດການອິດ ຍາກແລະແຜ່ນດິນໄຫວໃນບ່ອນຕ່າງໆ. 8. ເຫດການທັງປວງນີ້ເປັນເໝືອນຂັ້ນຕົ້ນຂອງຄວາມເຈັບປວດໃນການເກີດລູກ.

ຄໍາຕອບຂອງພຣະເຢຊູຕໍ່ຄໍາຖາມຂອງພວກສາວົກແມ່ນຍາວທີ່ສຸດສໍາລັບຄໍາຖາມໃດໆທີ່ຖາມໃນພຣະຄຳພິພາກພຣະສັນ ຍາໃໝ່. ຄໍາຕອບພາກສ່ວນທໍາອິດຂອງພຣະເຢຊູ (ຂໍ້ທີ 4-8) ປະກອບດ້ວຍການເຕືອນກ່ຽວກັບບາງດ້ານຂອງລະຍະເວລາ ກ່ອນທີ່ພຣະຄຣິດຈະກັບຄືນມາ. ພຣະເຢຊູຢາກໃຫ້ພວກສາວົກເຂົ້າໃຈວ່າການທໍາລາຍເມືອງເຢຣູຊາເລັມບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າ ອະວະສານຂອງໂລກໄດ້ມາເຖິງ. ເຄື່ອງໝາຍຕ່າງໆທີ່ກ່າວໄວ້ໃນຂໍ້ພຣະຄຳພິເຫຼົ່ານີ້ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວແມ່ນຄົ້ນສູງ, ສັນຍານ ອັນຄ່ອຍໆນໍາໄປສູ່ຈຸດສິ້ນສຸດ.

➢ **ພວກຫຼອກລວງ.** ພຣະເຢຊູໄດ້ເຕືອນເຮືອງພວກເມຊີອາປອມວ່າ “ຈົ່ງລະວັງໃຫ້ດີເພື່ອບໍ່ໃຫ້ຜູ້ໃດຫຼອກລວງທ່ານ.” ນີ້ກໍສະ ແດງໃຫ້ເຫັນເຖິງແນວຄວາມຄິດຂອງຄວາມແນ່ນອນໃນການກວດກາພຣະເມຊີອາປອມ. ພວກເຮົາສ່ວນຫຼາຍແປກໃຈທີ່ໄດ້ຍິນ ຜູ້ນໍາສາສນານິກາຍໃດໜຶ່ງທີ່ມີການປະຊາສັມພັນ-ນິ້ມນວນນໍາຄົນຫ້ມມະດາໃຫ້ຕິດຕາມລາວ.

➢ **ການປະທະກັນລະຫວ່າງປະທດເພີ້ມຂຶ້ນແລະເສິກສົງຄາມ.** "ສົງຄາມແລະຂ່າວລືກ່ຽວກັບສົງຄາມ" ຈະສືບຕໍ່ເຂົ້າມາ, ໂດຍ ບໍ່ຄໍານຶງເຖິງລະດູການຂອງປວັດສາດຂອງໂລກ-ແລະພວກມັນຈະສືບຕໍ່ຕາບເທົ່າທີ່ບາບປົກຄອງໂລກນີ້. ເວລາປະເຊີນໜ້າ ພວກທີ່ເຊື່ອຖືຈະບໍ່ແມ່ນມີທີ່ສຸງສຸກ, ເປັນມື້ທີ່ທ້າທາຍ. ພວກເຮົາຄວນຕອບສນອງແນວໃດ? "ຈົ່ງລະວັງ ຢ່າຕົກໃຈ." ພຣະ ເຢຊູບອກເຮົາລ່ວງໜ້າໃຫ້ຕຽມຕົວທີ່ຈະເວົ້າວ່າ “ບໍ່” ຕໍ່ຄວາມອ່ຽງໄປສູ່ຄວາມຍ້ານກົວຂອງພວກເຮົາ. ເຮົາຕ້ອງໄວ້ວາງໃຈ ພຣະເຈົ້າເພື່ອອະນາຄົດຂອງເຮົາ ແທນທີ່ຈະຍ້ານກົວ.

ພິພິບັດທາງທັມມະຊາດແມ່ນເພີ້ມຂຶ້ນ. ພິພິບັດທາງທັມມະຊາດ, ເຊັ່ນ: “ຄວາມອິດຍາກ ແລະແຜ່ນດິນໄຫວ,” ແລະສັນ ຍານພິພິບັດອື່ນໆ, ແມ່ນແຜ່ຂະຫຍາຍຫຼາຍກວ່າແຕ່ກ່ອນ. ເຖິງແມ່ນວ່າປະຊາຊົນໃນພຣະຄຳພິເດີມຈະເບິ່ງຄວາມອິດທິວ ເປັນສັນຍານຂອງການພິພາກສາຂອງພຣະເຈົ້າ (ພຣະບັນຍັດສອງ 28:23-24), ເຫດການເຫຼົ່ານີ້ບໍ່ແມ່ນຫຼັກຖານວ່າພຣະເຈົ້າ ໄດ້ປະຖິ້ມພວກເຮົາ. ແທນທີ່ຈະ, ພວກມັນເປັນຫຼັກຖານວ່າແຜນການຂອງພຣະເຈົ້າຈະຖືກເປີດເຜີຍຕາມພຣະປະສົງຂອງ ພຣະອົງ. ເຊັ່ນດຽວກັນກັບຄວາມເຈັບປວດຂອງການເກີດລູກ, ເຫດການເຫຼົ່ານີ້ຈະເພີ້ມຂຶ້ນໃນຄວາມຖີ່ແລະຄວາມເຂັ້ມຂົນຈົນ ກວ່າພຣະເຢຊູຈະກັບຄືນມາດ້ວຍຣິດອໍານາດແລະຣັສມີພາບ.

ເຮົາຄວນປະເມີນເຫດການຂອງໂລກໃນຄວາມສະຫວ່າງຂອງຂໍ້ພຣະຄຳພິເຫຼົ່ານີ້ແນວໃດ?

3. ມັດທາຍ 24:9-14

9. “ເມື່ອນັ້ນເຂົາຈະມອບພວກທ່ານໄວ້ໃຫ້ທົນທຸກລໍາບາກແລະຂ້າທ່ານເສັງ ຄົນທຸກຊາດຈະກຽດຊັງພວກທ່ານເພາະເຫັນແກ່ ນາມຂອງເຮົາ. 10. ຄາວນັ້ນຈະມີຫຼາຍຄົນສະດຸດໃຈ ຈະຫັກຫຼັງກັນແລະກັນ ແລະຈະກຽດຊັງເຊິ່ງກັນແລະກັນ. 11. ພໍທ່ານ ວາຍຂີ້ໂລບຫຼາຍຄົນຈະເກີດຂຶ້ນ ແລະຈະຫຼອກລວງຫຼາຍຄົນໃຫ້ຫຼົງໄປ. 12. ຄວາມຮັກຂອງຄົນສ່ວນຫຼາຍຈະເຢັນລົງເພາະ ຄວາມອະທັມແຜ່ກວ້າງອອກໄປ. 13. ແຕ່ຜູ້ໃດອິດທິນຈົນເຖິງທີ່ສຸດ ຜູ້ນັ້ນແຫຼະ, ຈະໄດ້ລອດພົ້ນ. 14. ຂ່າວປະເສີດເຮືອງ ຣາຊອານາຈັກນີ້ຈະໄດ້ປະກາດໄປທົ່ວໂລກ ເພື່ອເປັນຄໍາພະຍານແກ່ທຸກໆຊາດແລ້ວທີ່ສຸດປາຍກໍຈະມາເຖິງ.

ພຣະເຢຊູວາດພາບທີ່ໜ້າເສົ້າໃຈໃນສິ່ງທີ່ຜູ້ເຊື່ອຈະປະສົບໃນຍຸກສຸດທ້າຍ. ສໍາລັບສິ່ງໜຶ່ງ, ຄວາມກຽດຊັງຈະເພີ້ມທະວີຂຶ້ນ ແກ່ພວກທີ່ຕິດຕາມພຣະຄຣິດເທົ່ານັ້ນ. ກ່ອນທີ່ຈະຖືກຈັບແລະຖືກຄຶງ ພຣະເຢຊູເຕືອນພວກລູກສິດວ່າ: “ຖ້າໂລກທາກກຽດຊັງ ທ່ານທັງຫຼາຍ ກໍຈົ່ງຮູ້ວ່າມັນໄດ້ກຽດຊັງເຮົາກ່ອນແລ້ວ. ຖ້າທ່ານທັງຫຼາຍເປັນຂອງຝ່າຍໂລກ ໂລກກໍຈະຮັກແພງສິ່ງທີ່ເປັນ ຂອງມັນ ແຕ່ເພາະທ່ານທັງຫຼາຍບໍ່ເປັນຂອງຝ່າຍໂລກ ແລະຝ່າຍເຮົາໄດ້ເລືອກເອົາພວກທ່ານອອກຈາກໂລກ ສັນນັ້ນໂລກຈຶ່ງ

ກຽດຊັງພວກທ່ານ.” (ໂຍຮັນ 15:18-19) ໂລກອາດຈະກຽດຊັງເຮົາ ແຕ່ເມື່ອຄວາມຮັກຂອງເຮົາຕັ້ງຢູ່ໃນພຣະຄຣິດ ເຮົາກໍບໍ່ສົນໃຈຄືກັບພຣະອົງ. ຄວາມຄິດເຫັນຂອງໂລກຂອງພວກເຮົາ. ການຂົ່ມເຫັງອາດເຮັດໃຫ້ຄົນເຂັ້ມແຂງຫຼືອ່ອນແອລົງ. ພວກເຮົາສາມາດອົດທົນໄດ້ເພາະວ່າພຣະຄຣິດຢູ່ກັບພວກເຮົາແລະຄວາມຫວັງອັນແນ່ນອນຂອງພວກເຮົາສໍາລັບອະນາຄົດກັບພຣະອົງ, ແຕ່ບໍ່ແມ່ນທຸກຄົນຈະອົດທົນໄດ້. ພວກທີ່ຮູ້ຈັກພຣະຄຣິດຢ່າງແທ້ຈິງຈະອົດທົນຈົນເຖິງທີ່ສຸດ, ແຕ່ "ຫຼາຍຄົນຈະສະສຸດ."

ທ່ານເຄີຍເຫັນຄົນຜູ້ນຶ່ງເອົາຊະນະຄວາມຢ້ານເພື່ອວ່າຄົນອື່ນຈະຮູ້ຈັກພຣະເຢຊູບໍ່?

ແຕ່ທ້າເສັງດາຍ, ຫຼາຍຄົນໃນມື້ນີ້ອາດຈະອ້າງວ່າເປັນຄຣິສຕຽນ, ແຕ່ຫົວໃຈຂອງພວກເຂົາບໍ່ເຄີຍປ່ຽນແປງໂດຍຄວາມລອດ, ການໃຫ້ອະພິຍ, ແລະພຣະຄຸນຂອງພຣະຄຣິດ. “ພວກເຂົາໄດ້ອອກໄປຈາກພວກເຮົາ, ແຕ່ພວກເຂົາເຈົ້າບໍ່ແມ່ນຂອງພວກເຮົາ; ເພາະຖ້າຫາກພວກເຂົາໄດ້ເປັນຂອງພວກເຮົາ, ພວກເຂົາຄົງຈະຢູ່ກັບພວກເຮົາຕໍ່ໄປ” (1 ໂຍຮັນ 2:19). ພຣະເຢຊູສລຸບບົດນີ້ດ້ວຍການຊີ້ໃຫ້ເຫັນການທ້າທາຍ ເປັນຄໍາສັນຍາທີ່ມີການໝູນໃຈ. ຂ່າວປະເສີດແມ່ນກ່ຽວກັບການປົກຄອງແລະການຄອບຄອງຂອງພຣະເຈົ້າ. ຈຸດປະສົງແມ່ນເພື່ອປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ເພື່ອໃຫ້ທຸກຊາດຮູ້ຈັກກະສັດຄົວພຣະເຢຊູແລະນະມັສການພຣະອົງ. ຂໍ້ຄວາມຂ່າວປະເສີດຈະເປັນ “ພະຍານຕໍ່ທຸກຊາດ,” ຫຼື ໂດຍສະເພາະແມ່ນຕໍ່ທຸກຊົນເຜົ່າ. ເຮົາຕ້ອງຈົດຈໍ່ນໍາຂ່າວດີຂອງພຣະເຈົ້າໄປສູ່ທີ່ສຸດຂອງໂລກ. ບໍ່ມີໃຜ, ກຸ່ມ, ຫຼືກໍາລັງໃດສາມາດຢຸດຢັ້ງພຣະປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ຈະໄດ້ຮັບກຽດຕິຍົດໃນບັນດາປະຊາຊາດ. ເຮົາຕ້ອງບໍ່ຍອມໃຫ້ການຂົ່ມເຫັງເຮັດໃຫ້ເຮົາບໍ່ສາມາດແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດກັບໂລກ.

ມີວິທີໃດແດ່ທີ່ຂໍ້ນີ້ຊຸກຍູ້ໃຫ້ແບ່ງປັນຂ່າວປະເສີດ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ເຮົາຄວນຄາດໝາຍຄວາມຫຍຸ້ງຍາກເມື່ອເຮົາເລືອກທີ່ຈະຕິດຕາມພຣະຄຣິດ. ເລືອກນຶ່ງໃນການນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ພິຈາລະນາ.** ເຕືອນຕົນເອງໃນແຕ່ລະເຊົ້າກ່ຽວກັບຄວາມຮູ້ເບື້ອງຕົ້ນຂອງພຣະເຈົ້າໃນມື້ນັ້ນ. ພວກເຮົາອ່ານໃນເພງສັອສເສີນ 139:16 ວ່າພຣະເຈົ້າຮູ້ຈັກວັນເວລາຂອງພວກເຮົາກ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະເກີດມາ. ຄວາມຈິງນີ້ສາມາດເຫັນເຮົາຜ່ານຜ່າຊ່ວງເວລາທີ່ຫຍຸ້ງຍາກຫຼາຍຢ່າງ, ຮວມທັງການຂຶ້ນລົງຂອງຍຸກສຸດທ້າຍ.
- **ຝຶກຊ້ອມ.** ອົດທົນໃນຊີວິດການອະທິຖານຂອງທ່ານ. ທ່ານໄປໂລບອກພວກເຮົາໃຫ້ອຸທິດຕົນເອງເພື່ອອະທິຖານ (ກລຊ. 4:2). ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າບອກພວກເຮົາວ່າບໍ່ໃຫ້ຄວາມຫຍຸ້ງຍາກປຸກພວກເຮົາໃຫ້ແຕກຕື່ນ. ບາງຄັ້ງພວກເຮົາອາສັຍຢູ່ໃນຄວາມຢ້ານກົວ. ຄໍາອ້ອນວອນອະທິຖານເປັນບ່ອນຈົດຈໍ່ທີ່ປະເສີດ. ສືບຕໍ່ຮ້ອງອອກມາຫາພຣະເຈົ້າເຖິງແມ່ນວ່າໃນເວລາທີ່ຄວາມກົດດັນໃນຊີວິດເລີ່ມຕົ້ນເພີ່ມຂຶ້ນ.
- **ເວົ້າອອກມາ.** ຮັບຮູ້ບົດບາດຂອງທ່ານໃນການປະກາດຂ່າວປະເສີດຕໍ່ໂລກ. ພຣະເຢຊູໄດ້ບອກພວກເຮົາໃນ ມັດທາຍ 24:14 ວ່າຂ່າວປະເສີດຈະໄປເຖິງປະຊາຊາດທັງປວງກ່ອນທີ່ພຣະອົງຈະກັບຄືນມາ. ບໍ່ວ່າທ່ານຈະຮັບໃຊ້ເປັນຜູ້ສົ່ງ, ອະທິຖານ, ຫຼືໄປ-ຫຼືເປັນສ່ວນລວມຂອງເຂົາເຈົ້າ, ພຣະເຈົ້າມີບົດບາດສໍາລັບທ່ານໃນການໄປເຖິງປະເທດຊາດຕ່າງໆ.

ຊີວິດແມ່ນເຕັມໄປດ້ວຍການປ່ຽນແປງຫຼາຍຢ່າງ, ແລະພວກມັນມາພ້ອມກັບການລົ້ມລຸກຄຸກຄານ. ພຣະຄັ້ມພິບອກເຮົາອີກເຖິງສິ່ງໃຫຍ່ທີ່ຈະມາເຖິງ-ແລະຢ່າງຂອບພຣະຄຸນທີ່ພຣະເຢຊູບໍ່ໄດ້ປະໃຫ້ພວກເຮົາຂາດການຕຽມຕົວ!

ອຸປຸກໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ <https://ulsb.org/sunday-school-2/> ແປໂດຍ PA

